
MOTIE

Onderwerp: Fietsen door de binnenstad

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 25 oktober 2017,

Overwegende dat:

 revitalisering van de binnenstad een belangrijk thema is;

 gemeente en provincie meer bezoekers naar de binnenstad willen trekken;

 gemeente en provincie de komende jaren veel in de binnenstad gaan investeren;

 het een streven is om Weert fietsvriendelijker te maken en fietsen te stimuleren;

 het voor veel mensen prettig zal zijn per fiets voor een boodschap in het centrum terecht te 

kunnen; ook voor mensen die minder mobiel zijn;
 in andere steden blijkt dat fietsers en voetgangers gezamenlijk op veilige wijze van het 

stadscentrum gebruik kunnen maken, en dat dat in Weert ook mogelijk kan zijn;

Draagt het college op:

1. een onderzoek te doen om de routes naar en in de binnenstad voor fietsers optimaal 
toegankelijk te maken;

2. met alle belanghebbenden te bekijken welke mogelijkheden hiertoe bestaan;
3. hiervoor een voorstel aan de raad voor te leggen;

En gaat over tot de orde van de dag.
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